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PM Rotel I (Dnr KS 2020/667) 
 
 
Anmälan om svar på remiss av Upphandlingsmyndighe-
tens föreskrifter (UHMFS 2020:2) om upphandlings-ID 
 

Remiss från Upphandlingsmyndigheten 
 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 
Anmälan om svar på remissen godkänns. 
 

 
Föredragande borgarrådet Anna König Jerlmyr anför följande. 

 
Ärendet 

 
Upphandlingsmyndigheten har remitterat utkast till föreskrift (UHMFS 2020:2) om 
upphandlings-ID samt tillhörande konsekvensutredning till Stockholms stad.  

Stockholms stad fick under 2017 promemorian Statistik på upphandlingsområdet 
(Ds 2017:48). Staden yttrade sig då positivt över förslagen men betonade att det är 
viktigt att beakta kostnader för ökad administrativ börda i det fortsatt arbetet. Sedan 
dess har riksdagen fattat beslut om en ny lag (2019:668) om upphandlingsstatistik 
som trädde ikraft den 1 juli 2020. Med anledning av den nya lagen har Upphand-
lingsmyndigheten fått i uppdrag att bli statistikmyndighet samt att meddela föreskrif-
ter kring detta.  

Den nu remitterade föreskriften från Upphandlingsmyndigheten innehåller be-
stämmelser om det upphandlings-ID som ska åtfölja annonser om upphandling som 
publicerats i sådana annonsdatabaser som registrerats i enlighet med den nya lagen. 
Att ge varje upphandling ett unikt identifikationsnummer syftar till att göra det enk-
lare att spåra och följa kommande, pågående och avslutade upphandlingar. På grund 
av kort remisstid har remissen besvarats med stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Beredning 

 
Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 
 
Mina synpunkter 
 
Jag har inga invändningar mot de av Upphandlingsmyndigheten föreslagna föreskrif-
terna och hänvisar i övrigt till stadsledningskontorets tjänsteutlåtande  

Jag föreslår att borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar föl-
jande. 

Anmälan om svar på remissen godkänns. 
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Stockholm den 26 augusti 2020 
 
ANNA KÖNIG JERLMYR, 
 
Bilagor 

1. Remiss - Konsekvensutredning beträffande föreskrift (UHMFS 2020:2) om 
upphandlings-ID 

2. Upphandlingsmyndighetens föreskrift (UHMFS 2020:2) om upphandlings-ID 
 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 
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Remissammanställning 
 
Ärendet 
 
Upphandlingsmyndigheten har remitterat utkast till föreskrift (UHMFS 2020:2) om 
upphandlings-ID samt tillhörande konsekvensutredning till Stockholms stad.  

Stockholms stad fick under 2017 promemorian Statistik på upphandlingsområdet 
(Ds 2017:48). Staden yttrade sig då positivt över förslagen men betonade att det är 
viktigt att beakta kostnader för ökad administrativ börda i det fortsatt arbetet. Sedan 
dess har riksdagen fattat beslut om en ny lag (2019:668) om upphandlingsstatistik 
som trädde ikraft den 1 juli 2020. Med anledning av den nya lagen har Upphand-
lingsmyndigheten fått i uppdrag att bli statistikmyndighet samt att meddela föreskrif-
ter kring detta.  

Den nu remitterade föreskriften från Upphandlingsmyndigheten innehåller be-
stämmelser om det upphandlings-ID som ska åtfölja annonser om upphandling som 
publicerats i sådana annonsdatabaser som registrerats i enlighet med den nya lagen. 
Att ge varje upphandling ett unikt identifikationsnummer syftar till att göra det enk-
lare att spåra och följa kommande, pågående och avslutade upphandlingar. 
 
Beredning 
 
Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

 
Stadsledningskontoret 
 
Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 28 maj 2020 har i huvudsak föl-
jande lydelse. 
 
Upphandlingsmyndigheten konstaterar att upphandlande myndigheter endast berörs indirekt 
av föreskrifterna. Stadsledningskontoret delar den uppfattningen. De indirekta effekterna är 
dessutom i huvudsak positiva då de innebär att det blir lättare att spåra och följa kommande, 
pågående och avslutade upphandlingar. 

Den statistik som finns tillgänglig på upphandlingsområdet i dag är bristfällig. Det är 
stadsledningskontorets uppfattning att de nya författningarna på området kommer att leda till 
bättre statistik och därigenom förbättrade möjligheter till bland annat måluppfyllnad och stra-
tegisk styrning. Den nu remitterade föreskriften är en del i den utvecklingen. Stadslednings-
kontoret ser därför sammanfattningsvis positivt på förslaget till ny föreskrift om upphand-
lings-ID. Stadsledningskontoret vill dock uppmana till fortsatt försiktighet när det kommer till 
att införa regler som ytterligare ökar den administrativa bördan i samband med offentliga 
upphandlingar.  
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